District Attorney's Office

State of Colorado, County of Douglas

Affidavit For Arrest Warrant DATE FILED: June 22, 2022 1:34 PM

I, Wilson, Beverly 0403, of lawful age and being first sworn upon oath, state that | have probable cause for believing that:
Defendant: Aaron Carrado DOB: 7/15/1974

did commit crime(s) of:

18-3-405(2)(d) SEXUAL ASSAULT ON A CHILD - SEXUAL CONTACT/PATTERN - (F3)

18-3-405.3(1)(2)(b) SEXUAL ASSAULT ON A CHILD - POSITION OF TRUST PATTERN - > 18 - (F3) (NR)
18-3-203(1)(i) 2ND DEGREE ASSAULT - NON FAMILY - STRANGULATION - (F4)

18-3-204(1)(a) 3RD DEGREE ASSAULT - KNOWINGLY OR RECKLESSLY CAUSES BODILY INJURY - (M1)
18-6-800.3 DOMESTIC VIOLENCE

18-6-801.6 DOMESTIC VIOLENCE - SUMMONS AND COMPLAINT

On or between December 1, 2021 - June 10, 2022 /_own of Parker, County of Douglas,
State of Colorado, Including within Douglas County, Colorado and as grounds therefore, state of follows: That this
Affiant is a Peace Officer with the Parker Police Department and that the following information was obtained by me
personally, and from the official records of this agency, as well as from documents recieved from other law enforcement
personnel.

On June 8, 2022, at 7:42pm, the Douglas County Sheriff's Office initially received the report of a harassment, at which
time Douglas County Sheriff's Deputy J. Mitchell met with the reporting party,

8/18/1978

- reported her belief that ||| Gz

AARON Thomas CARRADO
7/15/1974

was having an affair with an individual by the name of- who had threatened her, and whom she believed to be
“underage.”

o\« Deputy Mitchell that she, AARON and [ v<re out of state in Texas the weekend prior when
I observed AARON being sneaky on his mobile phone. [Illllllsked AARON who he was talking to, which
caused AARON to get angry and he deleted applications on his phone that he was using to converse with the unknown
person. AARON continued to get angry and ultimately got into a physical altercation with one of their adult children,

Charles Carrado
1/18/1999

A Texas Law Enforcement agency was called, and a report was taken, however no charges were pursued, and AARON
left that night and flew back to Colorado. [JJllremained in Texas for the remainder of the planned vacation, but when
eturned t she discovered that AARON had moved from the main residence I
I oroperty to a cabin on the same property.

On June 8, 2022, il looked at her and AARON'’s shared T-Mobile phone plan and found that AARON had been
calling and having conversations with an individual with the phone number of_for up to eight hours a night,
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and that 6,000 minutes in the previous ten days. UItimater,-:aIIed this number and an individual named -

who was later identified as

answered the phone. When asked what was going on between her and AARON, stated she was married to
AARON and they were togeth_hat she
_/argued, and [l threatened to "jump" and to "kill" | oo e to record the

conversation from that point forward, and she tried to calm -down and continue to relay that she and AARON were
then said, "Do you like to hit your mom? Is that for fun?"

-stated she then texted AARON; he became mad at her and texted back, "I'm marrying her. I'll be divorced this
week. I'll be with.and married to her. You will leave her alone and me. | will have no communication with you except
with my lawyer." _replied, " AARON who are you? What are you doing? What are you doing to

our family? She wouldn't answer me when | asked if she was under 18. What are you doing?

Please I'm agonizing. What are you doing?" AARON did not respond.

-believed -to be “underage;” her reasoning for this was that she sounded young on the phone.

On June 10, 2022, at approximately 4:34pm,-again contacted the Douglas County Sheriff's Office to further
report that AARON had been having a sexual relationship with a fifteen-year-old for a“a year. -explained that

she conducted her own research on [Jjusing the caller ID from the phone number called her from
found/observed that the phone belonged to a then located a through a
Google search and learned that there was a who was a high school freshman attending

High School; she was listed to graduate high school in 2025, which believed made her about fifteen years old.

- so located TikTok and Instagram social media pages for_ The Instagram page showed
“provocative pictures” of a female (who she believed to be [l which included a ﬁhotoiraih deﬁictini .inside the
gym that AARON owns; the gym is called _and is located at Town of

Parker, County of Douglas, State of Colorado. IINllll recognized the gym as being Aaron's, as she knows what the
interior of the gym looks like, and there was a logo for the gym on a bench in the background.

- provided Deputy Mitchell with screen shot of
Mitchell was able to attain the following information:

+ Instagram username:

«  Tiktok username: -
» Snapchat username: NN
- omai:

I <lay<d that on June 9, 2022, IR < rheard AARON on the phone with
mentioned being in possession of a video of her and AARON having sexual intercourse. AARON told [Jilijhe had tickets
for them. was concerned the tickets were possibly travel tickets for them to leave the state.

I 2'so reported that upon suspecting AARON was _called a family friend,

Kenneth Murphy

-Instagram page. Through -Instagram page Deputy

5/3/1966,

who also worked as a Pastor for relationship counseling. On behalf of- Kenneth called - and during their
I

conversation Kenneth relayed to never confirmed to Kenneth whether she and
AARON were having a sexual relationship.

Deputy Mitchell contacted Kenneth, who stated he initially texted [Jflon June 8, 2022. He identified himself as a Pastor
and asked that [l call him, which she did at approximately 5:00pm that day. Kenneth explained to
and the reason he was calling was to help council AARON and I
marriage. Kennetn 10 e d petter know how to council [JJJllif he knew whether llland AARON were having a
sexual relationship. To this question -hesitated and did not provide a direct answer. Kenneth felt-was surprised

Page 4 of 26



by this information, and she asked if AARON had _ Kenneth again asked her if she had a sexual
relationship with AARON. - stated she would get back to him with an answer and disconnected the phone call.

Deputy Mitchell also spoke to [ il]vho indicated that he overheard a conversation between -and AARON on
June 9, 2022, wherein he heard something about a hotel. ask about the tickets to leave Friday,
June 17, 2022, and AARON said, “I'm going to take you with me for life.”

Deputy Mitchell called the _School District Security, and was provided with -information, along with her
father's,

and mother’s,

The - reside in Aurora, Colorado.

On June 10, 2022, at approximately 9:00pm, Douglas County Sheriff's Detective Clay responded to the _
residence; were at the residence, and was reported to be at the movies with her friend,

invited Detective Clay (and her partner) into their home and were told that Detective Clay wished to
em about a report concerning their daughter possibly being in an inappropriate relationship. Detective Clay
if they knew of anyone in lfilllife who was significantly older and with whom she spent
time. I said, “The only thing that comes to my mind is the guy she weight-trains with by the name of AARON.”

AARON is Il personal trainer, who Wn September 2021 to work on [l physical fitness. jwas

fiteen when she began training with AARON. was introduced to AARON through a mutual friend, as they were
looking for someone to train to increase her strength Detective Clay learned that -had just finished her
freshman year| and AARON owns a gym, which had been located in

Centennial, Colorado, however he moved the gym to Parker. AARON's gym caters to high school and college athletes,
however most of the athletes are male.

Fwere advised of the allegations made by |l about the suspected sexual relationship between
a

nd AARON, and that there was a recording wherein ] and AARON discussed their sexual encounters and the
possibility of them leaving town together. Detective Clay expressed her concern for [lfillsafety and said she wanted to
verify her safety immediately. She went on to tell the [IIINEEEEE that they had been able to corroborate some of the
information they’'d received, for example the phone number used to contact AARON listed back to
and that same number was the number AARON'’s |GGG - tcd, s fifteen
years old.” Detective Clay then advised that AARON would be forty-eight in July. [ llllsaid, “That doesn’t sound like
AARON.” Detective Clay clarified that she was talking about AARON Carrado, who owns a gym, to which -
uttered, “That's him.”

explained that they would drop Joff, and pick her up, at AARON's gym for coaching, typically on
Monday'’s, Tuesday’s and Thursday's for approximately two hours at a time. Recently&picked up and she
was the last one there. Approximately a month or so prior to this day, went to pick Jlllup from the gym and she
seemed ‘really agitated.” had been experiencing some bullying at school; he was not sure if that was the cause of
Il -gitation, but he asked JJiillif AARON had done anything to her. agreed that she “was really off.” | Il
and I ltimately discussed their concerns with each other and agreed they did not want [ alone at the gym with
AARON. When asked ifjhad ever spent time with AARON anywhere other than his gym, Illllanswered in the
negative. |l did report that she and [JJllloften dropped off at to Park Meadows mall, but said she usually
went with a friend.

reported he used to sit in the gym while-was being coached by AARON, but in February or March 2022, he
started droppin off and picking her up when her session was over. [lllllwas weight training one to three times per
week. The“denied AARON had ever been to their house, and denied he was a coach at Iljillschool or
employed by the school district. [l describedlillas a “very special, very attractive, uber athletic, and she's
isolated, she’s picked on and bullied.” |Jjilihas asked Jlliwhy she liked weight training with AARON so much and
was told that AARON coaches her through how to deal with “school and stuff.” She also told [JJjjilj‘He's good at
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helping me through school issues.” il does not have a lot of friends because she is so attractive, it is difficult for her to
maintain friendships with girls, which makes-a prime candidate for someone to groom her. When asked about

friend | - - '=incd Il would not confide in [Jfj because she is an on and off friend.

When asked if they were confident that was at the movies, the_said they were and they were picking
her up as soon as the movie was over. Detective Clay expressed her concerns that may have some resistance to
talk with law enforcement, that AARON created a grooming atmosphere and she expressed concern for -safety and
the potential of them leaving together.

While speaking with the_said the more he thought about this conversation, the more he believed
there may be merit to what was being alleged. -recalled that shortly after they met AARON, AARON and i
“linked up” their Instagram accounts;Hbelieved it could have been Snapchat. Either way, AARON sent “muscle
pictures” to [y which I obscrved, and he told Jlito delete her account. The TR ought it was very
inappropriate for someone of AARON's age to send pictures like that to their underage daughter.

On Saturday, June 11, 2022, Detective Clay returned to the _residence to interview [llfllvhich was audio and
video recorded. After discussing pertinent details about how the interview would be conducted, Detective Clay asked
Il what she knew about talking to her that day. Illfllsaid, “You are here because of AARON.” [J]said she and
AARON met in September 2021 and that he was “just my coach.” -never thought anything of it until around
December 2021 when they “started taking things further and... started dating.” AARON initially told [Jfjhe was twenty-
six years old, but then another time told her he was twenty-seven years old, and when asked him again, AARON
told Il he was twenty-eight years old. hought AARON was just being immature, however she learned from her
parents that AARON was forty-eight years old.

Il ren said, “So we've basically been together for six months now and it's obviously gotten like really far in the
relationship.” Detective Clay asked [JJjto tell her more about that, to which replied, “We have a deep sexual
relationship.” When later asked to go back to December and explain how their relationship moved to the next level,
said AARON asked her for her phone number, which she gave him and they began texting and calling each other, and
then they started hanging out about a week later. [JJisaid, “We didn’t go like any place, we were literally just in his
truck.” After talking for a while, they then began “feeling each other and he expressed he liked me, and | liked him, and
that's pretty much it.” Although and AARON primarily communicated by text and phone call, Ilfildenied they ever
exchanged any photos or videos with each other. -Iater also denied that she and AARON were “friends” with each
other on social media.

Illconfirmed that she and AARON also hung out away from the gym. ﬂasked her parents to drop her off at Park
Meadows mall to “hang out with her friends.” She would shop for a bit and then AARON would come and pick her up
and they would drive back down to his gym. AARON usually parked in the back of the gym, and they hung out there.
Sometimes they picked up fast food, and [Jfsaid they would have sex in the car, or they would go into the gym and
have sex there.

Detective Clay asked what she means by sex, to which [JJlsaid, “I guess, like, closer to each other. Yeah,
physically, but more like kind of mentally.” When asked what body parts were used when they had sex, Ilfllsaid,
“Vagina, he puts it in. He puts his penis in my vagina.” AARON told -they have a “spiritual bond” with each other,
which meant, “He will kiss me on my forehead and say how much he loves me, he says it in general, but he also says it
during that time.” AARON also complimented [Jlillappearance and told her how beautiful she is.

When asked how many times she thought she and AARON had sex, [Jjsaid, “It's not a lot - it's only like here and
there, maybe once every two or three weeks.” [ confirmed that she and AARON only engaged in sexual encounters
at AARON's gym and in AARON's “big black truck.” She denied ever going to his home, or that he’'d ever been to her
home.

Detective Clay inquired whether AARON had ever asked [Jjto do anything she did not want to do. answered,
“Yeah, he tried to get me to do anal before. 1 tried it, but | didn't like it at all and he kept wanting to do it, so I'd always be
like, no, | did not like that.”

-claimed AARON never aske to be deceitful to her parents, however he did not want -parents to know
about their relationship. [Jililsaid, "He tells me not to tell anyone, ever, or else he'll get in trouble.” AARON never said
who he would be in trouble with.

Il believed AARON's last name to be “Swift;” she did not know any other names by which he went. [JJjdescribed
AARON as “buff, has a lot of Biblical tattoos, he has green eyes, he's on the shorter side, but taller than me,” and she

Page 6 of 26



said he is [talian. -also reported that AARON is a personal trainer in Parker. She met AARON when [l wanted
her to begin weight training with him. [l was aware that AARON moved his gym to Parker from another location. She
said AARON's gym was “pretty small,” and only accommodated about ten people at a time; AARON trains kids and
small groups of kids there. did not know the name of AARON'’s gym or where it was located. -said she saw
AARON “every day;” they saw each other at AARON's gym after he got done with work, and this was where they had
their sexual relationship. At Detective Clay's request, lllfl drew the inside of the gym and labeled the various areas in
the gym. She circled the bathroom and the back-office area to show where she and AARON had sex.

-described AARON's routine; he went to work and trained kids, and then afterwards he trained with another coach
and boxed with him. Aaron often liked to go to a place called “La Fiesta,” which is a restaurant owned by his best friend,
later identified as
Robert Anthony Herrera
12/27/1973

AARON helped out with the restaurant, and -believes he had a part in the restaurant because he is such good
friends with Robert.

Detective Clay asked [JJJif she recently spoke to someone claiming to be a part of AARONs life, to which she replied,
dome pastor called me, and | honestly don’t know what is going on.” Aaron told was
some kind of “crazy ex that was, like, a crackhead or something.” [l did not know AARON was married; he said
I as just his “crazy ex-girifriend.” -said she also talked with AARON'’s mother, who she said was “nice,” and

she believed her name to be Lynn. aid, “His mom knows, he’s told her.” -also believed “Lynn” knew -age,
and she confirmed that she told AARON how old she was when they first met.

When asked, [Jdenied that she was worried about getting pregnant, as she is on birth control. AARON talked about
their future, telling [llflthat he wanted to marry her and have a kid with her. Approximately a month ago, AARON and
Illldiscussed going away together, andJjtold AARON she wanted to go to California or Miami for her 16th birthday.
Il confirmed that she and Aaron talked about plans to travel together the following week, but added, “...but we both
know that's not going to happen.” -said she can’t go “for obvious reasons,” and she denied that she planned on
running away with AARON.

-Iast saw AARON on June 9, 2022; they hung out at AARON'’s gym, in his truck. She last spoke to AARON the night
before this interview, and she said she acted like nothing happened. -said AARON did not know law enforcement
was involved.

Since [ lknew AARON as “AARON Swift,” mere all presented with a dossier photograph of
AARON, and they all confirmed that the person in the photograph was the person they knew as AARON Carrado (and
they person they were discussing).

During the interview with -she was in possession of her phone and kept it on the table while speaking with Detective
Clay. Detective Clay explained that the phone was going to be seized and turned over to Detectives at the Parker Police
Department, as they would be taking over this case since it occurred in their jurisdiction. || G-
signed a “Consent to Search Cell Phone Waiver” form, which was also passed onto the Parker Police Department; this
allowed Detectives to download and search JJJfmobile phone. At Detective Clay's request (and in effort to not tip off
AARON) _sent AARON a text message stating she was in trouble and her phone was being taken away from her

ely

immediately and she would get it back next Wednesday.

'had lots of questions regarding the investigative process, and while further speaking with Detective
lay, expressed concern that AARON might try to say that[jjclaimed to be eighteen years old. IEstated

he talked with AARON on multiple occasions about how old is and the fact that she is a freshman in high school.

At the conclusion of her interview, Detective Clay met with Parker Police Detective Troy Brienzo and transferred custody
of Illfllcell phone and the “Consent to Search Cell Phone” form. Detective Brienzo noticed that the phone was
powered “on” and was in airplane mode, however the lock screen showed a notification that a “message failed to send,”
which he later noticed was a message from ] to AARON indicating that she was grounded and her parents took her
phone from her. Detective Brienzo later contacted [JJlillvho provided his verbal consent for Detective Brienzo to
manipulate the phone and send the aforementioned message to AARON, which was successfully sent.

Detective Brienzo also learned that Detective Clay had been in contact with -who stated she had an audio
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recording of AARON’s conversation with - and she was willing to provide a thumb drive to officers for review. At
approximately 5:30pm on this day, Detective Brienzo met with Douglas County Sheriff’ Deputy B. Schramm and
collected a thumb drive from him, which he had collected from ﬁ

On June 12, 2022, Detective Brienzo was advised that [JJJill could no longer see AARON's location services and she
was concerned he was fleeing to Montana, as his mother owns property in either Bozeman or the Missoula Mountains in
Montana. AARON was believed to be driving a black Chevrolet Silverado bearing Colorado license ANEI43. An attempt
to locate was placed on the plate, requesting that any officer who encountered the vehicle to identify occupants and
notify the Parker Police on-call Investigation Sergeant.

After conducting routine research of § I through public, online resources, Detective Brienzo was unable to

locate the business within the Town of Parker (as it was previously located in Centennial, Colorado), however he did
which is represented to be an athletic training center and listed their

locate a website for

team members to be Aaron CARRADO and Matt Brunson. The contact page on website listed AARON as
the point of contact with an email of aaroncarrado@sicathletes.com and a phone number of (720)620-0037. An open
records search of the provided phone number showed it was registered to AARON at an address on Madge Gulch Road

in Sedalia, Colorado; this is also

On June 13, 2022, |, Parker Police Detective Bev Wilson, met with [JJllat the Parker Police Department. [ I

shared with me many of the same details regarding this situation as she did with the Douglas County Sheriff's Deputies.
In addition to what she had already reported
is in real estate, and she confirmed
that AARON owned his own gym and is a personal trainer and performance coach for primarily youth
]

athletes. AARON moved his business from Centennial to Parker in roughly September 2021.
AARON has a “silent” business partner by the name of

Travis Hunt

7/19/1970

-told me that AARON has two brothers,_resides with their mother,

Lynn Short
6/11/1955

AARON's best friend was identified as being the owner of La Fiesta, Rob(ert) Herrera;-believed he knew
everything about JJjJjJ to include her age.

AARON and his family intend to go “off grid,” due to the current state of the country. |l said they have land and a
home, solar power, guns and ammunition, and food for “thirty years.” In addition to that, AARON has allowed his credit
to decline, and he voluntarily stopped paying his taxes (although has made attempts to keep up with his
business endeavors). later provided me with documentation showing that AARON has acquired severe debt,
and he had stopped paying the rent on his gym that was located in Centennial, Colorado.

indicated that AARON always had his phone by his side and never allowed anyone else to ever see it or go
through it. She then reported that approximately six months prior to the events with _discovered AARON
with a “burner phone.” He initially tried to pass the phone off as a client’'s phone that had been left behind at his gym,
but eventually confessed to [Illlllthat the phone was his. When ipressed him to let her see what was on the
phone, and after a lot of arguing, AARON destroyed the phone with an axe. said that their family fight in Texas
was the result of similar distrust, as she discovered AARON had both the Snapchat and Instagram applications on his
mobile phone. |l auestioned AARON about the applications, and asked to see the accounts, which AARON
refused to allow. As Illlllcontinued to press AARON about seeing the content on the application, AARON pulled
them both up and deleted them from his phone. After the family fight occurred because of this issues, AARON left
Texas and returned to Colorado. AARON then moved from their main home in Sedalia, to a cabin on the same property.

-then showed me the same T-Mobile phone records she shared with the Douglas County Sheriff's Office. In
summary, the records show that AARON and [lllltalked on the phone for dozens of hours, and that their conversations
date back approximately six months. Their final conversation appeared to occur on June 11, 2022 at 3:11am, and only
lasted for one minute. halso stated that through her own research, she discovered AARON had two Instagram
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pages, his “real” page and his “fake” page. They are as follows:

« Gabriel Swift (fake)
- Executive_md (real with more than 18,000 followers)

I h<n discussed an audio recording of AARON and [Jltalking on June 9, 2022; JJilldiscussed the contents of
the conversation, which included conversation about a video of the two of them engaging in sexual intercourse, them
leaving town together, and they discussed breaking up. When | asked where the recording came from, she said,
“I'm so sorry, and after talking to another Sergeant, | have to plead the fifth on that. That's what | was advised.”

After speaking with Il contacted | - phone. We again discussed how they met AARON, his
role in life, and how often-trained with AARON. told me that since the discovery of the assaults on
Jhas continued to disclose additional information about things that occurred between her and AARON. |
I :2id they observed scratch marks on

face and chest, and that [Jjtold her AARON caused those
marks after different arguments. also observed a bruise on her forehead, which -initially claimed
was the result of a pimple, but later told that AARON banged her head against a window during an argument.

that it did not take much for AARON to get mad and heated. reported she had photographs of
the scratches to chest, which she provided through evidence.com.

In addition to the physical altercations, - also told [Illlthat she and AARON *“did some sort of a marriage
ceremony” wherein they pricked their fingers and put their blood together. AARON then prayed over the blood, and he
also had some sort of a marriage certificate. [llltold [l this occurred in his truck in behind his business.

I then listened to the recording of llland AARON’s June 9, 2022 phone call provided by [JJJJJllI» pertinent part only,
Il asked AARON if he had yet purchased “the tickets,” to which he denied, however he promised he would. AARON
then called [Jlfweird.” then said, “When was | weird.... Cause, if I'm weird — | don’'t know what weird is to you in
your terms, but what | think is weird is the fact that you've been married for fucking fifteen years without even telling
me..." AARON did not seem much phased by her comment, and repeatedly asked her what he had done and “why
(she) was doing this to (him).” threatened to message M and then asked what he would do if she sent “the
video” to of her Hand AARON *“fucking.” AARON asked [Jjwhy she would “use that against (him)” and told
her that the video was created for just the two of them. AARON repeatedly told JJJilihat he sent “the text” for her, and
that he and his mother, Lynn Short, prayed about their relationship, and he had allowed -to speak with her. §ijij said,
“The whole time | thought | was legit special... you are sitting here in a fifteen yearlong... as old as fucking | am.”
AARON tried to explain that it just showed how much he cared for ] to which she replied, “... longer than | have been
alive. | was in the stomach.”

AARON said he had been “out of (his marriage)” for four to six years, however -said that none of “this” made sense
and she could not be with him. AARON begged her not to “renig” on their “deal,” and he told her that he'd “risked
everything” and gave up everything for her. 'epeated that she could not be with him, because “it was the right thing
to do,” she was not a "homewrecker,” and she did not want to get in the way of something that had been in the making
for sixteen years. -told AARON that she would not want something like this to happen to her parents and she did not
think it was “fair.”

¢ AARON discussed their plans to leave and “get out.” [lllwas crying and upset over the idea of learning that
AARON had been sleeping in a bed with another woman, who happened to also be his wife. AARON repeatedly told
Illhat God told him that ]was “the one;” and that the Lord told him to “go all in,” so he was “all in.” AARON
repeatedly mentioned that he sent the text tolffithat it was over), and that he’'d given up everything for [l He
also mentioned that he had property that belonged to him that he needed, so he needed his and “breakup to go
“smoothly.” [Jjtold AARON he was a liar.

As [Jcontinued to tell AARON that she could no longer be with him, AARON tried to get her to pray with him and
repeatedly asked, “Why would you do this to me?” JJillsaid she appreciated everything AARON had done for her, but
after learning the truth about him, none of it felt “real.” AARON was upset that [Jj was “breaking up with him,” while
[l noted (again) that she was fifteen years old, and that she would be unable to provide/contribute anything to their
lives. AARON told Jjijthat he loved her, and she was his best friend. AARON did not know that he and [l would fall
in love, and repeated that God put her into his life. He asked, “How was | not supposed to, when | found out you were
feelin’ me, how was | not supposed to explore it... my plan was to be with you.”

sked AARON to tell him what his real last name was. He refused to provide it, citing that once they were gone, he

would tell her. AARON asked if she was going to tell anyone about them and “try to destroy” him, to which she replied,
“Of course not.” AARON said the only things he wanted to do was to “runaway” with her. AARON later said he retained
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a lawyer to get divorced.

[l asked AARON if she could come to the cabin and stay with him, and added, “... | might have some business to take
care of...." AARON told [lillthere was “no business to take care of,” and that Iwould call the police if she
showed up there and they would all get into trouble. -then made a comment that the police could be called after

as “dead.” N replied, “So then you would go to jail for murder,” to which said, “Well, who would
know?” AARON toldﬁ)hat he and [llwould be the suspects, and beyond that, he was not interested in killing
anyone.

ll=d AARON also discussed their plan to have a “night” together the following week, as she had been on her period
and it had not yet occurred. They also discussed their plans to pick up and eat tacos and then go watch Jurassic Park
the day after this recorded conversation. [ asked if she could “go in” to (La Fiesta to pick up their tacos), to which
AARON answered in the negative, citing “no one could see (her) at (her) age.” AARON said they were picking up their
tacos and then going straight to the movies. When Illlmentioned that Rob(ert) was aware of her, AARON confirmed
this to be true, but said that no one else knew about her, and no one else could know about her. AARON told [Jlthat if
she was “seventeen or eighteen” then they would go into the restaurant together and everyone could “kiss my ass.”

In addition to these remarks,-also told AARON that if he had never come into her life, she would still be a virgin.

It eventually sounded as though AARON fell asleep (snoring can be heard), and a short time after that, -end of the
call also sounds as though it went quiet. Later in the recording, AARON can be heard speaking to his mother (he began
the conversation by saying, “Mom, what are you doing?”). AARON talked about the ministry he had done the night prior
with Robert) and the weight he felt lifted from him. He then told Lynn that “Larry” “went off” and threatened to call
_and she told AARON she “can’t do this." AARON told Lynn that “Larry” eventually calmed down.

While speaking to Lynn, AARON said that if he had his money_he would move to Montana. He also said
that he wished he had not sent “that text” to[ffout noted he was “desperate.”

Later in the recording, while listening to Christian music, AARON can be heard crying, praying and apologizing to God.
He then listened to Biblical teaching, where, in part, the lecture noted, “...The Bible does not ignore the issue of sexual
abuse. Rape has always been, and still is, as horrific crime.... It's an act of a wicked fool that leads to desolation and it
is a disgraceful act....”

It should be noted that the recording jumped and skipped, and some of the audio was difficult to hear in its entirety.

On June 15, 2022, Detective Clay conducted a formal forensic interview of et her Castle Rock office while |
monitored from another room. Detective Clay began the interview by building rapport with [Jjjjwhich included a

possible upcoming move, and that she_

Detective Clay then asked [Jjjjjto start fresh from the beginning of her relationship with AARON, at which time
reiterated that she began working out with AARON several times a week; they first met at his older gym, where she only
had two workouts before AARON moved to his new gym and she worked out there. As [lflworked out with AARON
more, they grew closer and sometime near the end of September 2021, AARON asked [JJjifor her phone number,
which she provided to him. Upon exchanging phone numbers, -said they sometimes used FaceTime to talk, and
they texted every day; they were “normal” texts at first, but then they transitioned into “flirty” texts and expressing their
feeling for each other. aid they then began to hang out in AARON’s truck, and they dated. -described dating
as getting to know someone, which can lead to marriage and spending their lives together, however she denied that they
ever really went anywhere together, citing, “| never understood that, because he’s the one that, like, told me at first...,
“I'm twenty-six,” and his business partner/best friend knew about their relationship. [llfllsaid the one time they went out
to eat was a “hot mess,” because they saw one of his friends and AARON began “freaking out.” They also went to a
movie in Parker on one occasion, however she said that was “fine.”

When they began dating,- said they saw each other “almost every day.” Jllexplained that one of her parents would
often drop her off at Park Meadows or Southlands mall, believing that she was meeting up with friends there. AARON
would then pick her up and they would drive out to his gym and either hang out in hi k or go into the gym itself.
AARON would then take her back to the mall, where her parents would pick her up. also said they hung out after
her workouts were complete and no one else remained at the gym.

Their relationship grew deeper; they prayed together, and AARON began to “love (her). Things then developed into a

sexual relationship after the first night AARON took llfllout for dinner (which was takeout sushi). |JJjjxplained that
they had discussed having sex with each other the day prior; she told AARON she was comfortable with it, and they
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discussed having sex in his truck, which she did not want to do. -said, “Um, it was in his truck and, | remember we
kind of had, like, an argument over it because | obviously didn't want it to be in that area or place.” [Jjcould not
understand why they could not go to a hotel or his home, which angered AARON, however ventually “was like
whatever.” After eating, [lllland AARON moved into the backseat of AARON's truck; he began kissing her and he was
“getting excited.” AARON removed [Jffpants and his own clothing, and they proceeded to have sexual intercourse
(“he put his penis in my vagina”) in his truck, behind his gym. During the intercourse, AARON kissed -forehead,
and he told her that she was beautiful and amazing. stimated that this occurred sometime in December 2021.

lllccnied that they ever used any type of protection, to include a condom. When they concluded their first time, they
re-dressed themselves and hung out for a bit longer before AARON took [Jiback to the mall to meet her parents.

-said once she and AARON began having sexual intercourse, it reoccurred approximately every couple of weeks.
She said sometimes it was her choice and sometimes it was his. She described another occasion, wherein AARON
bought her Boba, her favorite drink, and then they went back to his gym, which was closed at the time. AARON pulled
her into him while they were talking and told her that he was “horny.” AARON then pulled her pants down, walked her
into the bathroom of the gym and they proceeded to have sexual intercourse.

When asked about the last time she and AARON had sex, [} said it happened a while ago; it occurred in the back of
AARON's truck behind his gym, the same way as previously described. aid AARON was always concerned about
being caught by someone with in his vehicle.

Detective Clay asked to talk more about the things she did not want to do that AARON did want to do.

confirmed that AARON always wanted to engage in anal intercourse, which was something she did not have an interest
in trying. She said, “... So, the first time he, like, made me do it was in his truck and he, like, forced himself on me. It
was, like, literally told me, ‘No, I'm going to do it.” [llllexplained that on this occasion, they'd engaged in “normal”
sexual intercourse. AARON then asked if he could “put it in your butthole,” which “caught (her) off-guard” and she told
him “no.” AARON asked JJl]if she belonged to him, which she answered affirmatively, but said she still did not want to
engage in anal intercourse. AARON continued to push her; she stated, “It was a back-and-forth conversation, and then
he literally just did it, and | remember, like, it hurt really, really bad.” When they “stopped,” an argument ensued and she
asked AARON why he would do that to her, as he knew she did not want that. [Jladded, “And that's when the
relationship, like, he started to get physical.”

Il continued to explain that after AARON had anal intercourse with her, the argument continued, and AARON
repeatedly asked her, “Are you not mine?” She told AARON there were certain things she did not want to do, at which
time AARON began yelling atjililflland then “backhand slapped” her across the face, which “stung.” AARON told [ <If
you're mine, then let me do what | want to you, and you can do whatever you want to me.”

Il cnied this was the only time AARON was ever physically assaultive towards her and proceeded to discuss an
incident that occurred approximately three weeks earlier. isaid that while driving down the highway, they were
involved in another argument after AARON refused to let her go into his friend’s restaurant, La Fiesta, to pickup food.

said she did not understand why she could not go into the restaurant with him, especially because his friend was
aware of their relationship. AARON began “yelling at the top of his lungs” and he punched the steering wheel. AARON
then grabbed [lllllhair and pushed her head into the window, which caused a “huge bump” on her forehead for
approximately a week. confirmed that Illllnoticed the bump, however |-t it was “just a
pimple.” The following day, while hanging out with AARON, another conflict ensued while ] attempted to take a
photograph of the bump on her head. AARON slapped [Jjjphone from her hand and exited out of the picture mode.

On an occasion prior to receiving the bump on her head, lfllsaid AARON was not acting normal — he was “acting quiet”
and she questioned him about it. AARON told [Jjto “shut the f up” and he got in her face and yelled at her at the top of
his lungs. [Jlsaid she yelled back, at which time AARON took her shoes, which he had purchased for her, and he
threw them out the back door of his business and into grass while it was raining outside. AARON then threw her phone
out into the rain, too. |JJaid they yelled back and forth, and because there is a brewery next door to AARON'’s
business, and the walls are thin, AARON ran towards -and grabbed her by the neck; he walked her by the neck to
the back door and tried to throw [lflout into the rain. [lllsaid this “pissed (her) off,” as she did not want her looks to be
ruined, and she began screaming at the top of her lungs; she yelled for him to “put her down” and she yelled because
she was having difficulty breathing. AARON threw [llfl to the floor and placed one hand over her mouth and nose and
his other hand on the back of her head, compressing her head. Sllfelt lightheaded and could not breathe, and during
the altercation, ustained a “torn” abrasion to her face, which bled; she compared it to a papercut. [lifleventually
went into the gym bathroom, where she was crying. When she told AARON, “Look what you did to my face,” AARON
denied that he had caused the injury, and never apologized for what occurred.
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When to go back home that night, her eyelashes were missing, and her makeup was askew. -told
that she’d been in a water fight with her friends.

Detective Clay then asked|Jlifito tell her about the past week. tated that on June 10, 2022, she and AARON had
gone to a movie (at the Denver Pavilions), during that time AARON continued his “paranoid” behaviors, concerned
someone would see them together. After the movie, gain asked AARON why he acted so paranoid when he was
with her; this again angered AARON. He began yelling at and pushing while he was driving, which almost caused
an accident. [llsaid, “... then he pushed my chest, like, really hard, and | remember feeling, like, that papercut feeling,
and | go home and there's, like, three scratches on my chest. When il later confronted AARON, he again denied
causing the injuries, and instead told [lllit must have been her own fingernails. [} denied she had fake nails on at the
time.

‘nd Detective Clay again discussed llfilliconversation witHlllll and Kenneth; =was with AARON at the time

she called. AARON discouraged llllfrom answering her phone and speaking to was his

“crazy ex-girlfriend,” whom he'd been trying to get away from for years. AARON also claimed that Kenneth was
*urrent boyfriend. [llflsaid she did not believe him, and she was confused, and “teased” that [INIIlvas his
wife. When [l did finally speak to [JJlfher story was completely different from that of AARON's and Lynn’s, so -

was reluctant to believe |||l

After a short break in the interview, Detective Clay resumed and asked JJJl|if sex between her and AARON ever looked
different than what she had already reported. isaid they kissed, engaged in vaginal intercourse; and AARON licked
her breasts and gave her “head,” which she defined as “him licking my vagina.” Iso said she gave AARON “head”
on one occasion; she defined this as “sucking his penis.”

When asked, [l confirmed that she and AARON has sex inside the gym bathroom on more than one occasion; she
estimated it happened three times. [llifllsaid the bathroom had a stand that had a water machine on top of it. [Illflwould
lean over the stand (with her backside towards AARON) and AARON would have vaginal intercourse with her from
behind. AARON also placed one of her legs onto the stand and leaned her over the bathroom sink and “he’d do it that
way,” too. -said AARON kept a cushion (a bed-type of object) in the bathroom, which he used to take naps on;
AARON pulled that out, as well, and they had sex on the bed. ‘clarified and said all of these (or some of these)
actions would occur on the same day.

Detective Clay askedlllf she and AARON ever engage in any type of “sexting,” to which [Jinitially said she could
not recall. When they later discussed whether there had ever been any videos or pictures created, ‘said AARON
took video of them even though she never wanted him to. jsaid on one occasion, approximately two months earlier,
AARON *“took out his phone” and recorded them having sexual intercourse, which he stored in an unknown “folder” on
his phone. AARON later claimed he deleted the video, however -never believed him, and she said anytime she got
anywhere near his phone, AARON would grab his phone and move it away from her. On another occasion, around
approximately the same time, AARON recorded himself “fingering”JJlfln his truck behind his gym. efined
“fingering” as AARON placing his fingers into her vagina.

When asked about her conversation with AARON, and the comment she made about sending a vj f her
and AARON “fucking,"-)nﬁrmed she said that, but claimed she never had a video to send to

-also confirmed, when asked by Detective Clay, that she and AARON did communicate via SnapChat; they sent
“selfies” and texts. She mentioned that at the very beginning of their relationship, AARON had a “burner phone” that

they spoke on, however he claimed that he lost the phone. She also offered that AARON never allowed her access to

his real Instagram account,_but rather created an alternate Instagram account, wherein she was the sole “follower.” The
name on the account was

Il said that one time, while FaceTiming with AARON, he showed his penis to her; recorded their contact and
stored it in her SnapChat “memories,” due to her concern that he had saved her videos. [Jfpelieved the videos still
existed but said AARON would sometimes go into her phone and delete things from her phone. AARON's SnapChat
name also contained the name-in his username, although she did not know the exact name.

AARON told Il he wanted to change his name from AARON to Gabriel. [Jsaid AARON refused to give her his birth
name, and routinely changed his age. AARON also discussed leaving Colorado and “bugging out,” because the world
was “going down.” AARON wanted o join him, so they could have kids and create a “legit” life together.

Il discussed the marriage ceremony AARON performed in the back of his truck, which he called a “blood to blood
biessing under God.” ] said they pricked their fingers, drawing blood, and then put their fingers together and prayed.
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AARON then presented [lflwith a marriage license, which they both signed and placed their fingerprints on. [}
believed this occurred on an unknown Wednesday (the fourteenth of an unknown month).

Il described AARON's truck as being “really big” (lifted) and black with a black interior. The truck had white “BAJA”
stickers affixed to it on either side, and the emblem on the truck (distinguishing the “brand”) was in the shape of a “t” and
was gold or yellow in color.

Detective Clay concluded the interview.

Please note that the interviews conducted throughout this investigation were audio and video recorded, and that a
thorough synopsis of the interviews are documented in this affidavit; they are not provided verbatim, nor do are they
necessarily documented in the order in which the conversations took place; they are documented in a manner to provide
clarity and ease of reading. For complete details of the interviews, please refer to the recordings.

On June 15, 2022, Detective Brienzo learned that Parker Police Detective N. Finley completed a forensic extraction of
Il mobile phone, which was completed on consent. While assisting Detective Finley it was noted that the
application, Cellebrite, would not display some pictures or videos and only showed a black screen. Detective Brienzo
was able to verify through the phone that the images and/or videos were in fact available, but not displayed on the
extraction.

With this information, Detective Brienzo retrieved the phone from the Parker Police Department’s Property and Evidence
section on June 16, 2022 and completed a hand scrolling of the phone, which meant the he manually scrolled through
the phone and gathering information. Detective Brienzo discovered the following pertinent videos and photographs
located within the phone’s photo gallery application:

»  March 24, 2022, at 2:58pm — a video file saved as the file name “IMG_6838". The video lasted for one minute and
fifty-three seconds and captured an argument between AARON and Il The lens for much of this video was
covered by what appeared to be a hand but was uncovered for approximately three seconds and showed a male
party, known to be AARON Carrado. During the argument, [JJJasked AARON about the why he still had her
“nudes” on his phone; he indicated it was because she sent them to him and he wanted to be able to “be like this
is the shit she sends to me.” When AARON realized -was recording their conversation, he smacked the
phone from her hand.

» March 28, 2022 at 10:58pm - a video file saved as the file name “IMG_6993". The video lasted for two minutes
and forty seconds and captured a conversation between two females, later identified as | NN NN The
lens for the video was covered and no one is ever observed. was heard asking ] “When did it, when
did he do this? When did he tear you? Last week?” When answered affirmatively, INIIEE indicated that [l
should have told her sooner so that they could go to the station and a rape kit could have been completed; they
could have collected DNA and “they would’'ve seen forced trauma.”

»  May 23, 2022, at 3:17pm - a video file was located which showed it was saved from Snapchat as “recorded-
793495257408” and lasted for two seconds. The video was initially covered by a black female’s bare right leg. As
the video progressed, the female’s left leg was exposed as it was pressed against the right leg. The legs separate
to expose a male party behind the bare legs holding the right leg. The male was identified as being AARON
Carrado, who was wearing a black tank top with a red colored hat. The camera position then moved and it
became clear that the female was not wearing any clothing below the waist as a female’s vulva area was
exposed facing AARON. Immediately after noticing he was being recorded, AARON struck the camera and the
recording stopped.

¢ May 15, 2022, at 9:43pm - a video file was located which showed it was saved from Instagram as file name
“a917305904544ce185d533b59f1fd933" and lasted for six seconds. It appeared to be a video created with
commonly editing feature know as a “bounce” type edit or “boomerang,” causing the video to automatically play
repeatedly. The video showed a black females exposed breasts and nipples with a hand being held above one
breast. | noticed that the hand in this video had long pink fingernails which were consistent with [Jffffingernails
in other videos.

+ May 15, 2022, at 9:41pm - a video file was located which showed as it was saved from Instagram as file name
“875ceb2f7e1d4442a2f1b1d161057a66" and lasted for fifteen seconds. This video shows a black female wearing
pajama pants with working on along the buttocks area. The female was not wearing a shirt and had exposed
breasts and nipples at the start of the video. As the video continued, the female turned around showing her
exposed back, and covered buttocks. The female also had long pink colored fingernails, which were consistent
with [l fingernails in other videos.

» May 15, 2022, at 9:29pm - a video file was located which showed it being saved from TikTok as file name
“32182560a99dfbd356bc7e4bfeb4891d”. The TikTok video, which appeared to have been created by -as the
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TikTok username was Fshowed her applying makeup to her face, which displayed both her and her
pink colored fingernails, which were consistent in other videos.

«  May 11, 2022, at 2:14pm - a photograph was located, which showed a file name of “IMG_7911”. It appeared to
be a screenshot taken from [llfll phone, which showed AARON's Snapchat display name of “AAron (lips emoji)”
with a shirtless AARON showing off his muscles in a mirror. This photograph showed that AARON has tattoos on
his trapezius muscles, and both his upper left and right arms. Additionally, this photograph showed AARON
wearing a black and silver/white colored bracelet on his left wrist.

»  May 11, 2022, at 2:12pm - a photograph was located, which showed a file name of “IMG_7910", which appeared
to be a screenshot taken from qphone. The screenshot showed a message through the iMessage
application between this phone and a contact named “A”. After further review, “A” has consistent contact
information matching that of AARON's. A timestamp of 2:12 is displayed in the screenshot and the messages
from CARRADO read: “Thank you b...l wish | could have tucked you today,” and, “I'm horney,” and “Horny”

+ January 1, 2022, at 10:56pm - a screen recording was located, which showed a file name of
“RPReplay Final1641103008” and lasted for nine minutes and twenty-seven seconds. This screen recording
showed having a video chat with someone using the Facetime application. The other party in the Facetime
chat had a very dark screen and could not be seen for most of the conversation. vDuring the initial part of the
chat, llMlwas wearing a white colored shirt and underwear. She stepped off the screens view and re-appeared
after a moment with only her head and upper body showing. A conversation continued between her and the
contact named “Gabe (lips emoji),” which was determined through the investigation to be another name AARON
went by. After brief conversation,- re-entered the screen and was no longer wearing underwear.
continued the conversation and then turned away from the camera and bent over at the waist, exposing her
buttocks, anus and vaginal area, which appeared to have the string from a tampon sticking out it. At
approximately two minutes and thirty-four seconds into the video, a males penis was observed from the “Gabe
(lips emoji)’ blacked out screen; it should be noted that the shaft and glans penis were exposed during this time.
The screen moved around briefly showing slip-on shoes and exposed the males arm, which was very vascular
and exposed a portion of a tattoo on the upper arm. Additionally, it was observed that the male was wearing a
black and silver/white colored bracelet on his left hand. The tattoo and bracelet both appeared to be very similar
to those previously mentioned, which were observed in a picture of AARON. AARON’s screen went dark again
and merged back into the screen with underwear on. It should be noted that as this is a screen recording,
audio was unavailable with the video.

» January 25, 2022, at 10:46pm - a screen recording was located which showed a file name of
“RPReplay_Final1643176006" and lasted for twenty-one seconds. This screen recording showed llifllhaving a
video chat with AARON through Facetime, and his screenname was noted to be “A Love (lips emoji)’. During the
video, AARON exposed his penis, showing his penis shaft and glans penis, from his pants; he then moved his
penis up and down several times before stepping out of the cameras view. It should be noted that as this is a
screen recording, audio was unavailable with the video.

During the course of the phone scroll process, Detective Brienzo located several other videos and pictures containing
AARON, which were located within the picture gallery application. Due to the Snapchat application’s ability to save
photos onto the phone, Detective Brienzo attempted to locate the Snapchat application and noted that it had been
deleted from the phone prior to its examination. Detective Brienzo and | called and spoke with Illlland explained
that there was likely information within Snapchat account that would be beneficial to the case. Detective Brienzo
obtained permission from ia phone, to re-download the Snapchat application to examine the
information contained within that application. Prior to downloading Snapchat, Detective Brienzo disabled all location
services on the phone and connected the phone to Wi-Fi at the Parker Police Department, as the application store would
not load on a cellular connection. It should be noted that Snapchat has a feature on the application titled “My Eyes
Only”, which is an encrypted photograph and video storage location. According to Snapchat, neither Snapchat nor its
affiliates are able to encode the encryption to allow viewing of this locked folder for any Snapchat user. provided
Detective Brienzo and | with her username and password for Snapchat, as well as her security code for her “My Eyes
Only” folder within Snapchat. Detective Brienzo located the following items within the Snapchat application:

+ A screenshot saved on April 30, 2022, at 9:17pm, which showed a picture of “AAron (lip emoji)'s)” screen name
and username. The screen name displayed was “Aron (lip emoiji)” and the username was “gabswft”, which is
consistent with the account that was being utilized by AARON.

« Ascreenshot saved on May 4, 2022, at 1:08pm, which showed a picture of a conversation between -and
CARRADO. Based on Detective Brienzo's familiarity with Snapchat, he noticed that AARON had saved items
into the chat, which was indicated by a large bold red bar next to the thumbnails. The three items that were
saved into the chat all show the bottom half of a naked black female, with fingernails consistent with ||l
fingernails. These thumbnails were later located in the Snapchat “My Eyes Only” videos, and will be described in
this report. A conversation between AARON and [Jiffead:
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: Do

: like

C: Yeah

C: I don’t want a boss bitch

C: Sorry

S: I am not a boss bitch

S: I'm a strong one tho

C: I'm aking

C: I'll be treated as such

A video saved on April 24, 2022, at 1:08am, which showed a video, wherein the initial view thumbnail matched
one of the three thumbnails mentioned above and which was saved by AARON. This video showed [JiEitting
on her buttocks on a white colored fur rug in what appeared to be a bedroom with changing colored string lights
above her. -/vas completely nude and exposed her breasts, nipples, and her entire vaginal area to the
camera. The video was recorded for a short period of time and showed [Jjjjrubbing her clitoral hood region and
then traced her left hand up her body to grab her breasts.

A video saved on April 24, 2022, at 1:10am, which showed a video where the initial view thumbnail matched
another one of the three thumbnails mentioned above and which was saved by AARON. This video showed -
sitting on her knees facing away from the camera on a white colored fur rug in what appears to be a bedroom with
changing colored string lights above her. [Jfvas completely nude and exposed a small part of her breast and
nipple, her anus, and her vaginal vestibule area. The video was recorded for a short period and showed [JJli|
playing with her hair, and then she moved her hand and began rubbing her vaginal vestibule area and perineum
area.

A video saved on April 24, 2022, at 1:12am, which showed a video where the initial view thumbnail matches
another one of the three thumbnails mentioned above and which was saved by AARON. This video showed Il
sitting on her buttocks with her legs spread apart, with her exposed vaginal area facing the camera along with her
breasts and nipples; she was on a white colored fur rug in what appears to be a bedroom with changing colored
string lights above her. In the video, [Jjwas observed placing her hand near her vaginal vestibule area and then
moving her hand to her stomach; she leaned over and spit down onto her clitoral hood area. [Jjthen continued
to rub the entirety of her vaginal area before the video stopped.

A screenshot saved on March 29, 2022, at 12:15am, which showed a picture of a conversation between -and
AARON. Based on the slang terms used in this message, the known meaning for the slang words or
abbreviations will be added at the end in parenthesis:

: lon like it in my ass (lon is used as slang for “I don't”)

: It anyways

: Last week

: Il was in pain

: U held me down on u

:When | did d

: Didnd want to

: U got mad

: Tf (Tf is a common abbreviation for “The fuck”)
: And all and all been mentally abusiv

: Imma get my justice

: Why won't u
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The thread of messages continues onto the next screenshot, which was saved on March 29, 2022, at 12:15am.
S: Admit

S:77??

S: Why?

S: This shit fucking hurts so bad

C: I didn't. | leave you alone! I'm dying inside
S: You

S: See literally

S: A fuckung

S: Rapest

S: And ur abusgive

C: I never did. Ever!

S: dienie it one more time

C: | never did

S: Your not seeing my face

The thread of messages continues onto the next screenshot, which was saved on March 29, 2022, at 12:15am.
: Not ever

:I'm

: On my ooos

: What

: Poppa

: Dyne it again

: Say that wasn't rape

: Say it wasn'’t abusive

: It was never

: Dyne it again.

: your not fuvking seeing me ever again aaron
: Why

: Ur denying

nu o O u u O u u u u o u u o

: Rape
S: And abustinsss

S ...
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C: You know | didn’t ever do that!

The thread of messages continues onto the next screenshot, which was saved on March 29, 2022, at 12:15am.
S: wow

S: Goodbye

After reviewing more screenshots saved in the “My Eyes Only” folder of Snapchat, Detective Brienzo located several
screenshots of the conversation between -and AARON. Due to the length of the messages and number of
screenshots, Detective Brienzo took photographs of the screenshots containing text only on Snapchat messages. In a
brief synopsis, he noticed there were several times that Jlilillhad mentioned to AARON that he raped her, was abusive to
her, that he was taping her, was manipulating her, and other various statements. There was a message located in the
thread that showed had posted a Tiktok which had 977.5k likes and showed a screenshot of the video saying
“Justice for nd beneath that said AARON replied, “So you don't want to work it out! Ok”. In a
message, old AARON that he raped her and he replied, “You asked me to,” in a message saved on March 29,
2022, at 12:15am. -replied, “Ya when | was honey one time watching euphoria BUT U ACTUALLY”. An additional
message saved in the screenshots saved on March 29, 2022, at 12:15am went as follows:

: Ya u did rape ma

: U refused to let me go
: When it was

: Painful

: U physically

: Keptme onu

: While | was

: I'm pain

: Bleeding

o o oo u v e 0o nuo u ou

: Are you kidding like on Friday

S: Yaa

C: You pulled me in

Another message thread saved on March 29, 2022, at 12:14am read:
S: So u can fuck little girls?

C: Wow

C: That's sum effed up shit

S: You hiding your identity to fuck little girls?
S: Are you a fuckung sex offender?

S: Huh?

S: What you hiding?

C: I've sum shit | got to handle

S:Ya
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S: What you hiding

Additionally, the messages contained information that|liillfriends had pictures of AARON and she listed his license
plate in a message as being ANEI43, which was an accurate plate that was earlier placed into an ATL. Continued
examination of Snapchat revealed several pictures of AARON, which were sent from the "AAron (lip emoji)” display
name. Detective Brienzo also located four videos that appeared to have been taken by Jlof AARON while they were
in a vehicle; AARON was in the driver seat and lflwas in the passenger seat. The first video was saved on May 3,
2022, at 12:06pm, and had AARON in video with | voice in the background. The conversation went as follows:
S: Did you not just like fucking push me

C: Did you, oh you wanna see my neck? Do you wanna my neck.

The next video was saved on May 3, 2022, at 12:06pm and started with -Iaughing. The context went as follows:
C: Like that

S: You like that, are you being a paparazzi?

C: Get outta my, paparazzi please, get outta my truck.

S: Did you not just like fucking push me

The next video was saved on May 3, 2022, at 12:06pm, and the context went as follows:

S: *Inaudible® your neck

C: Yeah you do

AARON then hit the phone out offffands, and the audio continued:

S: Like what the fuck is your problem, literally what the fuck is your problem?

C: Get out of my truck that's what

The next video was saved on May 3, 2022, at 12:05pm, and the context went as follows:

S: Smile

AARON was then seen hitting the phone out of -hand.

As Detective Brienzo continued to examine Snapchat, he located of several screenshots from Instagram of a display
name of “Gabriel Swift" and a username of “gabrielswift16”. The conversations on Instagram began on November 5,
2021; the user had zero followers and nine posts. Detective Brienzo located screenshots saved on March 28, 2022, at
10:14am, which showed “Gabriel Swift's” profile pictures posted on Instagram; the pictures published on this page were
those of AARON. It should be noted that at one point during the conversation on Instagram, -mentioned that
AARON used “vanish” mode for part of the chat. Additionally, in a screenshot of an Instagram message between the
two saved on March 28, 2022, at 10:14am read as follows:

C: This is a jam. There are so many though.

S: Is that for me-

C: Did you listen to it

S:yea

S: It's talkin Ab (slang for about) sum “I wanna be more than friends “

C: That'’s just one.

S: Mhmmmmm
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: What was it for me??
: In person.?
: I'm person what?

:In*

S

C

S

S

C: Convo
S: about?...

C: Well many things

S: like...

C: Don't you want to talk in person?

S: well I'd like to know what's it's about.

C: Good things

From the above information, Detective Brienzo photographed saved messages which did not contain any nude photos of
these photographs were uploaded to evidence.com.

Due to the large volume of information contained within the mobile phone, the forensic analysis of the phone is still
ongoing and additional information will be provided in the near future. It should also be noted that a second extraction of
the phone, utilizing alternate forensic software, will be completed.

Preservation requests to Snapchat and Instagram, for both AARON and -accounts, were made, and production of
records requests are forthcoming.

On June 16, 2022, Detective Brienzo and | contacted [JJifin regard to the recording discovered on|jfnobite
phone where ould be heard talking. When asked if she recalled a conversation she had with Il
regarding a “rape” and sexual assault examination,hinitially seemed confused, but confirmed that Ilfihad talked
to her about a _Senior named “Aaron” who had taken her virginity around Christmas time 2021. NN
said she had since learned from that there was no Senior named “Aaron,” and when [Jfwas
speaking to her about “Aaron,” she was speaking about AARON Carrado.

In brief summary, Il disclosed that AARON took her virginity in December 2021. Believing their sexual contact could
be illegal, Il said she was upset that Jidid not tell her sooner, as “AARON’s” DNA could have been collected
from her if a sexual assault kit had been completed. Concerned that we were not discussing the same conversation,
-was provided with more context to the conversation Detective Brienzo and | had heard recorded on her phone.

confirmed that after learning of [lillvirginity loss, JJEontinued to occasionally see “AARON,” and [lifllsaid
she loved him, which is why she had sexual intercourse with him. [JJithen disclosed to Illllithat AARON had taken
some inappropriate pictures of her that he was threatening to send out. [ also told her that during a subsequent
sexual encounter with AARON, he “forced himself on her,” and she did not want to engage in the unknown activity;

believed [[lllas speaking of vaginal intercourse, but she did not recall specifically discussing it. -indicated
there was trauma, however [JJJlilhad no further information about the incident was talking about.

o' I that AARON dove a Toyota truck, he was athletic and worked out at 24 Hour Fitness, and on one
occasion she pointed out an unknown male, who claimed was the Senior named “Aaron,” however

I ould never allowlllllll to meet him. To rﬁw B ccently to that there was never a _

Senior named “Aaron; anything she disclosed to was in reference to AARON Carrado.

In summary, [llllbegan working out with AARON in September 2021; he was hired to be her personal trainer. In
December, llland AARON exchanged phone numbers and began texting and talking via phone. They then shared
their feeling towards each other, and eventually a sexual relationship ensued. Their sexual encounters occurred inside
AARON’s gym, located at [Town of Parker, County of Douglas, State of Colorado,
and in his truck behind the gym. It is reported that AARON took two videos of their sexual encounters, and evidence
recovered from Jiohone and Snapchat account show [JliJin explicit situations, and there were screenshot
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photographs of numerous conversations about abuse and sexual contact between her and AARON. [JJand AARON
are separated by more that thirty-two years.

Based on the foregoing facts and circumstances your Affiant has probable cause to believe that the above offense(s)
have been committed and respectfully requests an arrest warrant for: Aaron Carrado

| have read the foregoing statement, and the matters stated therin are true to the besy/of my knowledge and belief.

/ Affiant

T\
Subscribed and sworn to before this QQ\;& day of \XU yO &Oé@
—

Notary Public

6 L lasam

My commision expires

DIANE S/.LT
NOTARY PUCLIC
STATE OF COLOF 20O
NOTARY ID 20004016 147
MY COMMISSION EXPIRES JUNE 1, 202y
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